

Wenn der Newsletter nicht richtig dargestellt wird, klicken Sie [hier](#) für die PDF-Version.
If the Newsletter is not correctly displayed please click [here](#) for the PDF version.

Graduate Research School

NEWSLETTER

08 | Dezember – December 2021



Brandenburg
University of Technology
Cottbus - Senftenberg

AKTUELLES

NEWS

Ausschreibung STIBET »Teaching Assistantships«

Frist: 19. Januar 2022

Im kommenden Semester vergibt die GRS wieder bis zu drei »Teaching Assistantships« an internationale Promovierende. Weitere Informationen entnehmen Sie der Ausschreibung.

[Erfahren Sie mehr ...](#)

CfA: STIBET »Teaching Assistantships«

Deadline: January 19, 2022

In the next semester, GRS will again award up to three »Teaching Assistantships« to international doctoral students. For further information, please refer to the call for applications.

[More information ...](#)

Ausschreibung GRS Mobilitätzuschüsse 2022

Frist: 19. Januar 2022

Für aktive Tagungsteilnahmen und Kurzforschungsaufenthalte können Promovierende und Postdocs in der frühen Phase nach der Promotion wieder Mobilitätzuschüsse der GRS beantragen.

[Erfahren Sie mehr ...](#)

CfA: GRS Mobility Grants 2022

Deadline: January 19, 2022

PhD students and early postdoctoral researchers can apply for GRS mobility grants to give a paper at a conference or short research stays abroad.

[More information ...](#)

Ausschreibung Viadrina Postdoc-Mentoring

Frist: 31. Januar 2022

Angesprochen sind Doktorandinnen in der Endphase der Promotion, Postdoktorandinnen, Habilitandinnen und Nachwuchgruppenleiterinnen, die ihre Berufsbiographie eigenverantwortlich und aktiv gestalten möchten. Im Januar bieten die Verantwortlichen spezielle Online-Infoveranstaltungen an. Details zur Bewerbung und zum Programm entnehmen Sie der offiziellen Webseite:

www.europa-uni.de/postdocs

CfA: Viadrina Postdoc-Mentoring

Deadline: January 31, 2022

This programme aims at female researchers (doctoral students in the final phase of their doctorate, post-doctoral researchers, or junior research group leaders) who would like to shape their career development independently. In January, the host will offer special online information events. For further information about the programme and application, please refer to the official website:

www.europa-uni.de/postdocs

Interaktiver Workshop (extern)

»Supporting International PhD Students in East Germany«

14. Dezember 2021

Gerne machen wir auf diese externe Online-Veranstaltung von ‚Working Between Cultures‘ aufmerksam. Sie richtet sich an internationale Promovierende, die an Universitäten in Ostdeutschland forschen. Sie findet am 14. Dezember von 18:00 bis 21:00 Uhr statt.

[Mehr Informationen und Anmeldung ...](#)

Interactive Workshop (external)

»Supporting International PhD Students in East Germany«

December 14, 2021

We want to draw your attention to this external online event hosted by 'Working Between Cultures'. It aims at international PhD students doing their doctorate at universities in East Germany. It will take place on December 14 from 6 to 9 pm.

[More information and registration ...](#)

Das Team der Graduate Research School wünscht Ihnen erholsame Feiertage und viel Erfolg im neuen Jahr!

The team of the Graduate Research School wishes you happy holidays and a prosperous New Year!

IMPRESSUM

Herausgeber:

BTU Cottbus Senftenberg
Platz der Deutschen Einheit 1
03046 Cottbus

Für den Inhalt verantwortlich:

Robert Rode
Graduate Research School
T +49 (0)355 69 3479
E robert.rode@b-tu.de

Sie können jederzeit den GRS Newsletter ohne Angabe von Gründen abbestellen. Zum Abbestellen bitte [hier](#) klicken.
Die ausführlichen Datenschutzinformationen finden Sie auf: www.b-tu.de/datenschutz

You can unsubscribe the GRS Newsletter at any time without indicating the reason. To unsubscribe please click [here](#).
For more information about our data-protection policy please refer to our website: www.b-tu.de/en/privacy-policy